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Ett utmanande år 

2021 har varit ett år med pandemiska förutsättningar i följd av 2020. För vår sports 

del har det inneburit utmaningar utöver det sportsliga. När det avråds från 

närkontakt blir BJJ en verksamhet som i bästa fall kan anses olämplig och i värsta 

fall farlig. Det är under de förutsättningarna som verksamheten 2021 har bedrivits. 

Vaccinationer och mutationer gjorde ändå att förutsättningarna inte var fullt lika 

restriktiva som de var under 2020. 

Vi har trots förutsättningarna lyckats hålla verksamhet igång stabilt utan att trotsa 

rekommendationerna från förbund och myndigheter.  

Styrelsen 2020 

Styrelsen som valdes vid årsmötet och sedan konstituerades har bestått av: 

Ordförande:  Roberto Rizzo 

Sekreterare: Ricki Giorgi 

Kassör: Jan Öhrn 

Ledamöter: Jocke Lindberg, Markus Paavalainen . 

Adjungerad På årsmötet 2021s uppdrag adjungerade styrelsen 

Jonathan Zeerak till styrelsen i augusti 

På årsmötet den 8 maj valdes Ricki Giorgi och Jan Öhrn på två år. Den tredje posten 

fick styrelsen i uppdrag att adjungera till under verksamhetsåret.  

Roberto Rizzo och Markus Paavalainen och Jocke Lindberg valdes 2020 att sitta i 

styrelsen på två år. Roberto Rizzo som ordförande.  

Det innebär att för årsmötet 2022 är Roberto Rizzo, Jocke Lindberg och Markus 

Paavalainen uppe för omval/utbyte. 

Styrelsen har under verksamhetsåret 2021 genomfört elva (11) protokollförda 

styrelsemöten. Under stora delar av året har löpande beslut tagits under hand 

genom diskussioner på chatt. Dessa beslut har sedan redovisats på styrelsemöten 

för att protokollföras. 

Vuxentränare har varit: Roberto Rizzo, Mehmet Bozkurt, Jordi Bergstam, Jocke 

Lindberg, Jim Dagaris, Opoku Sol Ayih. 
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Barntränare har varit: Eric Idebro, Maria Idebro, Pär Hald, Carl-Johan Kvick, René 

Lobos, Martin Ahlberg och Roberto Rizzo. 

Valberedningen består av Jordi Bergstam (sammankallande) och Eric Idebro. 

Föreningen har inte haft någon revisor under 2021. 

Medlemsutveckling 

Under 2021 har medlemsantalet ökat. Med bakgrund av förutsättningarna gör 

styrelsen ändå bedömningen att vi inte kan dra några slutsatser förrän vi kan återgå 

till normal verksamhet. Först då har vi underlag att kunna dra slutsatser om 

framtiden. 

Ekonomi 

I flera år har styrelsen arbetat medvetet för att skapa stabila ekonomiska 

förutsättningar för att bedriva verksamheten. Detta arbete har under 2021 visat att 

vi har gjort sunda val så att vi kan klara av en tid av oklarhet. De närmaste åren får 

visa hur bra vi har gjort det arbetet. 

Verksamhet 

Barnen rullade nästan som vanligt 

Barnverksamheten fick komma igång ganska tidigt, så på helgerna fylldes mattan 

med våra yngre medlemmar. 

Hubbrull under inledningen av året 

Verksamheten för vuxna var mer begränsade. Det var sparringpass med fasta 

mycket små grupper. Detta var det vi kallade ”hubbrull”. Ett system som höll igång 

fram till den sista juli. 

Pass för vitbälten på onsdagar 

I mitten av maj började vi ha pass för vaccinerade, främst vitbälten, med maximalt 

18 på mattan. 

Sensommarrull  

Den 1 juli hävdes ett antal restriktioner, så vi började med vanliga sommarrull med 

”bokningar” på chatten på Facebook. Bara för medlemmar. 
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Blöta tider – blöt matta och ny matta 

Sensommarens skyfall var inte snälla mot mattan. Vatten fyllde lokalen, och vi valde 

till slut att beställa en ny matta och bygga barriärer. Under en tid var det lite 

begränsat utrymme eftersom vi var tvungna att ta bort halva mattan, för att torka 

ordenligt inför att lägga den nya mattan. 

När vi ändå var igång valde vi att lägga lite extra matta och sätta upp nya 

väggskydd, några med klubbens vackra emblem på för att ersätta den vi hade tagit 

bort med den gamla mattan. 

Här vill vi rikta ett stort tack till alla som var med och jobbade och som eminent 

leddes av Markus Paavalainen och Gustav Grandin. 

Nya bälten löpande 

Under höstens verksamhet började vi med att dela ut nya bälten löpande i stället för 

bara på avslutningarna. Det blev ganska många med nya färger runt midjan. Bland 

annat Roberto som numera har ett vackert svart bälte, och Mehmet som fick ett 

brunt. 

Inledningen på 2022 

De första månaderna av 2022 är ju en del av verksamhetsåret 2021, och nu har 

verksamheten nästan återgått till det normala. Vi har valt att vänta med Bruce, 

Swiftr och den öppna mattan åtminstone till höstterminen. 

I slutet på februari skakade världen igen när Ryssland valde att invadera Ukraina. 

För att stödja den Ukrainska civilbefolkningen har klubben valt att anordna en 

”Rulla för Ukraina” den 9 april. 

Framtiden 

Styrelsen har i flera år arbetet för att på olika sätt skapa stabila förutsättningar för 

att bedriva verksamheten på ett långsiktigt sätt. Det ser ut som att vi har lyckats så 

långt att vi har klarat av att hålla klubben stabil under 2020, men de osäkra tiderna 

är tyvärr inte över. 2021 blev inte det halva år vi räknade med, utan betydligt bättre. 

2022 ser ut att kunna bli nästan som vanligt och när vi summerar 2022 på årsmötet 

2023 kan vi förhoppningsvis se att vi är tillbaks i de nya spår som har skapats.  

Det ser ljust ut för klubben. Vi har en lokal med en ny fin matta. Vi kan troligen 

fortsätta verksamheten i många år framåt med de förutsättningar vi har nu. Vi har 

en god ekonomisk grund och vi har mycket engagemang i klubbens aktiva fina 

medlemmar.  
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Tack 

Med detta vill vi i styrelsen tacka för att vi har fått förtroendet under 2021. 

 

___________________________ ___________________________ 

Ordförande Sekreterare 

Roberto Rizzo Ricki Giorgi 

 

___________________________ ___________________________ 

Kassör Ledamot 

Jan Öhrn Joakim Lindberg 

 

___________________________ ___________________________ 

Ledamot Ledamot 

Markus Paavalainen Jonathan Zeerak 

 


